

Bestyrelsesmøde den 18. april 2023 kl 17:30 – 20:00 i Foreningslokalet Vestre Fjordpark.

Deltagere: Steen, Angelina, Camilla, Tina, Gert og Olav

Afbud: ingen

1. Godkendelse af dagsorden.

- Et par punkter flyttet ned til pkt. ”info fra udvalg” og godkendt

2. Valg af referent.

- Steen

3. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde.

- Godkendt

4. Kort økonomisk status (budgetopfølgning mv.)

- Følger budget.

5. Meddelelser:

- Sparekassen Danmark har indført brug af Unioo bestyrelses portal her i 2023. En sikret portal for nødvendige oplysninger om bestyrelsen til brug for hvidvask kontrol og godkendelse ved banken. Tidligere var det kun formand og kasserer der skulle ”hvidvaskes”, nu er det alle i bestyrelsen.
- AHK Hjemmeside vedligehold: Sine har tilbudt at lave how-to-do for referat upload. Pga manglende tid ønsker hun vi finder en anden til vedligehold af hjemmesiden. Vi søger en løsning på dette. Camilla Q undersøger om der evt. er et medlem i klubben, der kan løse den opgave.
- Turleder-kursus ved Onadventure, Steen laver opslag på rokort og FB
- Rykket Aalborg Kommune for dialogmøde vedr vores faciliteter i Vestre Fjordpark (mail sendt medio marts)
- KKL møde, Jytte & Steen deltog: Et hyggeligt uformelt møde. Der er ikke aftalt noget fast, men måske et par fællesture evt. delt på Havkajak Nord. Måske invitere dem til arrangement vi finder passende hvor det giver mening. Deling af svømmehal kommer ikke på tale. De er ikke så mange aktive havkajakroere modsat os til aktiviteter og derfor bruger de aktivt mere Havkajak Nord end vi hidtil har gjort. Måske vi bør gøre mere brug af dette også for flere til fælles glæde med kajak-oplevelser.
- Status nye prøvemedlemmer 9 stk er indtil nu godkendt og registreret.

6. Status nyt rokort

- Rokort gået fra indfasning til alm drift.
- Velkomstmil til nye medlemmer udsendes via rokort.
- Camilla Q laver udkast for SMS service sommer/vinter regler. SMS udsendes omkring standerhejsning og standerstrykning for at synliggøre gældende regler.
- Ipad i depot opbruger depot data. Nyt abonnement findes med mere data. Camilla Q undersøger.
- Hvis rokort systemet ikke virker må Camilla Q kontaktes. Nye ting/forslag til forbedringer sendes på mail til bestyrelsen fremadrettet.

7. Hjemmesiden fejl / mangler ?

- Korrektur/renskrivning laves inden evt. overgang til nyere version af hjemmeside. (Ikke noget, der ligger lige foran os, men på sigt da det er gammel version hjemmesiden kører på.)

8. Afklaring af et par punkter på liste med opgave-fordeling.

- Listen ajourført og uploades til dropbox.

9. Standerhejsning 30. april

- Aktivitetsudvalg meldt klar, og Steen laver en lille tale

10. Idrætsmødet Temaaften i kildeparken dato 3. maj kl 16.00-20.30 (tilmeldingsfrist 2. maj kl 15.30)

- Tina kan måske deltage

11. info fra udvalg.

Intro:

Martin Munck igen klar som frironingskoordinator. Intromøder sat op og klar, samt de første frironingsture.

Teknik:

Sigurd oplyser udvalg holder møde sidst i april.

Rokort orange kategori lavet for teknik-aktiviteter (så det skiller sig ud i aktivitetskalender)

Aktivitet:

Udvalg har gang i flere forskellige aktiviteter, nogle er færdig behandlet og andre mangler det sidste.

Muslinge-event med Fjordhaverne, bestyrelsen er positiv for ideen og afventer nærmere detaljer om konceptet/økonomi.

Stocken-tur: 22 roere og 3 ægtefæller/samleverer deltager

Anmodning: A3 vandfast papir for printe kort til klubture pris ca. 400 kr, godkendt.

Kort der kan bruges igen kan ligges i skabet i foreningslokalet, således andre senere kan låne og have glæde dem.

Anmodning: Event kuppeltelt (fællestelt klubture, let udgave) beløb 4700 kr(budget) , afvist. Det vi har bør bruges.

Svømmehal:

Sæson 22/23: vel booket alle gangene. For næste sæson mangler 1-2 livreddere. Kontakt Gert hvis du vil give et nap med den tjans 2-3 søndage.

Kajakdepot:

Gert foreslår udskiftning #14 & #15. Vedtaget.

Gert indhenter mindst to tilbud på nye kajakker.

Gamle kajakker på aktion når den tid kommer.

Anmodning: Foliemærker numre til klubkajakker (i stedet for sprit-pen) samlet udgift 18 kajakker ca 1000,- , vedtaget

Anmodning: Elkedel til varmt vand for gulvvask i kajakdepot beløb 100-200 kr, vedtaget.

12. Evt.

- Tina & Camilla ansøger om AHK søger tilskud ved kommunen til DGI Instruktør A og Turleder A kursus. Bestyrelsen støtter op om dette med udgangspunkt at klubben får dækket 75% (dog max 1500 kr) ved fritidsforvaltningen og deltager selv betaler resten vedtaget (dvs nul-løsning for klubben)
- Næste møde aftalt til 11. maj kl 18-20